

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 29-04-2024 06:11:20 PM

Subject: Capital Bank of Jordan Press release

Capital Bank Group has announced its financial results for the first quarter of 2024, showcasing a robust start to the year with net profits after taxes surging by 88% to reach JOD 49 million, up from JOD 26 million in the corresponding period last year. Al-Salem reported that the group's total assets had grown by 3.5% by the end of the first quarter, reaching JOD 7.9 billion, up from JOD 7.6 billion at the end of the previous year. He further noted that net credit facilities extended to customers had risen by 2.2% by the end of the first quarter, amounting to JOD 3.5 billion, compared to JOD 3.4 billion at year-end. Additionally, total customer deposits stood at JOD 5.4 billion. The total equity of the group's shareholders reached approximately JOD 651 million by the end of the first quarter, with the return on shareholders' equity rising to over 20%," added Al-Salem. Al-Aloul highlighted that the group's total revenue had risen by 59% by the end of the first quarter to JOD 110 million, up from JOD 69 million during the same period in 2023. Meanwhile, Ayman Abu Dhaim, CEO of the National Bank of Iraq, reported significant financial achievements for the bank at the end of the first quarter. "Total direct credit facilities reached JOD 748 million by the end of March this year, with total customer deposits hitting JOD 1.56 billion at the end of the first quarter," said Abu Dhaim, noting that the bank's assets had grown by 12%, reaching about JOD 2.42 billion at the end of the first quarter, compared to JOD 2.16 billion at the end of last year. "The bank has continued to provide high-quality banking services to individual and corporate clients throughout the first quarter, solidifying its position in the Iraqi banking market. Our customer base has also expanded to 210,000 clients, bolstering the confidence of international financial institutions in our bank." noted Abu Dhaim.

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 29-04-2024 06:11:20 PM الموضوع: البيان الصحفي لبنك المال الأردني

أعلنت مجموعة كابيتال بنك عن نتائجها المالية للربع الأول من العام 2024، والتي استهلت العام بأداء مالي قوي تمثل بنمو أرباحها الصافية بعد الضرائب والمخصصات بنسبة 88% لتصل إلى 49 مليون دينار أردني، مقارنة بـ 26 مليون دينار أردني خلال نفس الفترة من العام الماضي.

وبحسب السالم، ارتفعت إجمالي موجودات المجموعة مع نهاية الربع الأول من العام الجاري بنسبة 3.5 % لتصل إلى 7.9 مليار دينار مقابل 7.6 مليار دينار مع نهاية العام الماضي.

وأشار السالم، إلى أن ارتفاع صافي التسهيلات الائتمانية الممنوحة للعملاء مع نهاية الربع الأول من العام الجاري بنسبة 2.2% لتصل إلى 3.5 مليار دينار مقابل 3.4 مليار دينار مع نهاية العام الماضي فيما بلغت مجموع ودائع العملاء في نهاية الربع الأول 5.4 مليار دينار.

و أضاف السالم أن مجموع حقوق مساهمين المجموعة قد بلغ مع نهاية الربع الأول قرابة 651 مليون دينار، كما ارتفاع العائد على حقوق المساهمين مع نهاية الربع الأول من العام الجاري ليصل الى حدود أعلى من 20%.

ومن جانبه، قال الرئيس التنفيذي بالوكالة لمجموعة كابيتال بنك، سامر العالول: "إن النتائج المالية القوية للمجموعة تعكس التزامنا الراسخ بأعلى معايير الأداء وتقديم خدمات مالية عالية الجودة.

ولفت إلى أن إجمالي دخل المجموعة ارتفع مع نهاية الربع الأول من العام الجاري بنسبة 59% ليصل إلى 110 ملايين دينار، مقابل 69 مليون دينار تم تحقيقها خلال ذات الفترة من العام الماضي 2023. وأشار إلى ارتفاع صافي إيرادات الفوائد في الربع الأول من العام الجاري بنسبة تقدر بـ 18% لتصل إلى 53 مليون دينار، مقابل 45 مليون دينار في نهاية نفس الفترة من العام الماضي.

بدوره، قال المدير المفوض للمصرف الأهلي العراقي أيمن أبو دهيم، إن المصرف حقق نتائج مالية متميزة مع نهاية الربع الأول من العام الجاري، وأضاف أبو دهيم، أن إجمالي التسهيلات الائتمانية المباشرة قد ارتفع مع نهاية أذار من العام الجاري لتصل الى (748) مليون دينار أردني, كما بلغت اجمالي ودائع العملاء (1.56) مليار دينار أردني كما في نهاية الربع الاول.

وذكر أبو دهيم أن نمو مختلف المؤشرات المالية ساهم في



| | ارتفاع موجودات المصرف بنسبة 12% لتبلغ نحو (2.42) مليار دينار اردني في نهاية الربع الأول من العام الجاري مقارنة بـ(2.16) مليار دينار اردني مع نهاية العام الماضي. |
|---|--|
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Omar Al-Jaouni | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Omar Al-Jaouni |